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Zadovoljna poslom
     Vesna Terzić rođena je 1988. godine u Pančevu. Osnovnu školu je završila u Starčevu pa
odmah zatim upisala Srednju ekonomsku školu u Pančevu koju je takođe uspešno završila.   U
želji za daljim školovanjem i uz veliku podršku roditelja Vesna je upisala Visoku beogradsku
poslovnu školu koju je završila kao odlična. Nakon nekoliko poslova koje je obavljala, zaposlila
se na radno mesto u svojoj struci u firmi koja se bavi distribucijom kablovske televizije i
interneta “Fokus net“ kojoj je odnedavno sedište u Starčevu za naseljena mesta Omoljicu,
Brestovac i Ivanovo.

   Kako je izgledalo vaše odrastanje u Starčevu?
   - Nisam se puno razlikovala od ostale dece, kao i veliki broj mojih vršnjakinja, zanimaciju i
hobi sam pronašla u folkloru sa kojim su odrastale mnoge generacije Starčevaca. Sandra i
Nikola Paulić su mnoge moje vršnjake naučili početne korake  folklore a svoje znanje koje i
danas ponekad primenjujem kada su adekvatne prilike za to dugujem njima. Nakon sedam
godina aktivnog bavljenja folklorom došao je trenutak da prekinem i krenem dalje kud me život
vodi.

   Odabrali ste  ekonomsku školu. Zašto baš nju?
   - Teško je u godinama posle završetka osnovnog školovanja odabrati životni pravac i reći -
eto baš to hoću da budem. Mislim da je kod mene najveću ulogu odigralo to što su ekonomsku
školu uglavnom upisivale devojčice. Kroz školovanje sam shvatila da moram da se opredelim
za nešto više. Po završetku ekonomske škole plan mi je bio da pauziram jednu godinu kako bi
se odlučila šta dalje. Na veliko insistiranje roditelja da ne pravim jednogodišnju pauzu jer postoji
opasnost da kasnije neću biti zainteresovana za dalje školovanje odlučila sam da u Beogradu
upišem Marketing i trugovinu za šta mi je bilo potrebno tri godine da završim.   U kontinuitetu
sticanja znanja i obaveza došao je trenutak da počnete sami da zarađujete?   - Upravo se to
desilo. Znanje i odgovornost sam kroz školovanje stekla, sad je došao trenutak da počnem
sama da zarađujem za život. Prvi posao sam uspela da nađem u jednoj starčevačkoj prodavnici
gde sam provela godinu dana. Ne mogu se požaliti da mi je bilo loše ali u našem mestu se
pojavio provajder za kablovsku televiziju i internet. Shvatila sam da je to moja šansa da ustvari
radim posao u svojoj struci, ubrzo sam konkurisala i od prošle jeseni moj posao je kontakt i
informacije sa građanima po pitanju svega što se tiče firme “Fokus net“.

   Sad je šansa da kažete našim čitaocima o čemu se tu  radi?
   - Radi se o tome da razvijeni svet kablovsku televiziju koristi nekoliko decenija unazad.
Trenutno nema boljeg prenosnika slike i interneta od optičkog kabla. Prednost je i to što
vremenski uslovi nemaju uticaj na kvalitet slike i internet signala, nisu više potrebne robusne
antene sa pojačivačima da bi slika bila “kvalitetna“. O izboru programa da ne govorimo u
analognoj tehnici postoji izbor preko 60 kanala, preko 100 kanala u digitalnoj tehnologiji plus 10
HD kanala. Protok interneta u osnovnom paketu je do 4 MBS. Prednost je takođe u tome što svi
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televizijski aparati u kući mogu da rade na jedan priključak. Nema ugovorne obaveze, najnovija
tehnologija i zaista smo najpovoljniji.

   Kada će naši meštani početi da koriste usluge vaše firme?
   - Nakon nesporazuma sa “Elektrovojvodinom“ o korišćenju stubova elektro vodova (bandere)
za potrebe kablovske televizije i interneta, ubrzani radovi su otpočeli 15. februara. Sa poslom se
već uveliko kasni ali u pitanju je bila viša sila. Završni radovi su u toku u užem centru Starčeva
pa je ovaj deo našeg mesta već počeo da koristi usluge kablovske televizije i interneta. Za oko
dva meseca bi trebalo da celo Starčevo bude pokriveno mrežom a onda ekipa montažera odlazi
najpre u Omoljicu a zatim Brestovac i Ivanovo gde će izgraditi istu mrežu jer i kod njih postoji
velika zainteresovanost za usluge naše firme. Sedište za ovaj deo banata će ostati u Starčevu.

   Da li imate neke planove za budućnost?
   - Nemam nekih preteranih ambicija, pustiću da život ide svojim tokom pa šta mi je suđeno.
Zasada ću ostati posvećena poslu najbolje što mogu. Planiram da završim kurs za računare i
kurs engleskog jezika, kasnije polaganje vozačkog ispita, pa neki auto… Mislim dasu to
skromne želje a i navikla sam da učim, za sve ovo što sam nabrojala potrebno je učenje kao i
za sve u životu.
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